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Abstract (en)
The container consists of a flexible tube (2) made from a thermoplastic, aluminium or tin, containing a product in liquid or paste form, surmounted
by a shoulder (8) with a rigid threaded neck (10) closed by a cap (6). The neck has two or more slits along its whole length from the shoulder to its
open end allowing the neck to open when a pressure is applied to opposite sides (8a, 8b) of the shoulder, so that remnants of the product can be
extracted from beneath the shoulder. To facilitate bending, the shoulder has zones of reduced thickness lying in the same plane as the neck slits.

Abstract (fr)
La présente demande concerne un conditionnement (1) de produit, notamment liquide a pateux, comportant : un réservoir (2) pour le produit, formé
par un corps compressible (4), surmonté d'un épaulement (8) ; un col rigide (10) d'axe (X), raccordé audit épaulement, et pourvu d'un passage
de distribution (12) dont un bord libre délimite une ouverture communiquant avec l'intérieur du réservoir (2) ; un capuchon (6), apte a fermer ladite
ouverture ; caractérisé en ce que ledit col comporte au moins deux fentes (14a-14b) s'étendant sur sensiblement toute la hauteur (H) du col (10) et
débouchant sur ladite ouverture. <IMAGE>
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